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MESTNA OBČINA PTUJ 

MESTNI SVET 

 
 

 

Številka: 900-51/2023 

Datum:              21. 11. 2023        P R E D L O G  

        

   

Z A P I S N I K 

 

10. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 20. novembra  2023, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Andrej Lazar, Franjo Rozman, Šeruga Boštjan, Eva Zorko, 

Luka Žižek, mag. Sonja Purgaj, Sandra Pjanić, Miha Damiš, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Maša 

Goričan, Blaž Prelog, Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej 

Čuš, Petek Štefan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, dr. Uroš Vek, mag. 

Vlasta Stojak, Vladimir Koritnik, Lina Habjanič, Alen Hliš. 

 

Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedala in opravičila:  

dr. Metka Petek Uhan. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Martin Kukovič, vodja 

Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s stvarnim premoženjem, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za 

javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Alenka Korpar, direktorica Skupne 

občinske uprave občin v Spodnjem Podravju, Matej Gajser, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Denis 

Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Sekretariat za splošne zadeve. 

  

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Anemari Kekec, Hojka Berlič, 

Valentina Podplatnik. 

  

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 10. redno sejo je županja predlagala 10 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 9. novembra 2023, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike.  

 

V nadaljevanju je županja navzočim predstavila predlagani dnevni red, kot sledi: 

http://www.ptuj.si/
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DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 9. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe 
Ptuj d.o.o. za leto 2024 

3. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 

2023 

4. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 385 Podvinci parcela 92/94 

5. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 397 Hajdina parceli 801/13 in 801/14 

6. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1736/1 

7. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 701/3 z nepremičnino 

katastrska občina 400 Ptuj parcela 698/2   

8. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 

1699/4 ter kasnejše prodaje novonastale nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1699/8  

9. Pobude in vprašanja 

10. Informacije:  

a) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2022 in plan gradnje za leto 2023 (Adriaplin d.o.o.) 

b) Poročilo o izvajanju koncesije obvezne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih 

odpadnih vod v Mestni občini Ptuj v letu 2022 (Komunalno podjetje Ptuj d.d.) 

c) Poročilo o izvajanju izbirne lokalne gospodarske javne službe upravljanja s pristanišči oziroma vstopno 

izstopnimi mesti na reki Dravi in Ptujskem jezeru (Komunalno podjetje Ptuj d.d.) 

d) Poročilo o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar – september 

2023 

e) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora Pregled projekta 

Rekonstrukcija ostrešja Osnovne šole Olge Meglič 

 

Nato je sledilo glasovanje na predlagani dnevni red seje. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče pozvala k razpravi. Lina Habjanič iz svetniške skupine levica je vprašala, 

zakaj ni bilo na spletni strani dostopnih zapisnikov sej delovnih teles. Županja Nuška Gajšek ji je pojasnila, 

da se zapisniki sej delovnih teles potrjujejo na naslednji seji posameznega odbora za nazaj. 

 

Ker ni bilo več pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 9. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče pozvala k razpravi. 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 9. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-2) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne 

službe Ptuj d.o.o. za leto 2024 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 
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gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker na predlog sklepa ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega programa 

dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2024, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za 

leto 2023 

 
Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker na predlog sklepa ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2023, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 385 Podvinci parcela 92/94 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Hkrati Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo predlaga, da Komisija za ravnanje s 

stvarnim premoženjem pri odločanju o ceni na kvadratni meter preveri aktualno povišanje cen nepremičnin 

na trgu ter pri tem upošteva primerljive prodaje.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče pozvala k razpravi. V razpravi so sodelovali Alen Hliš iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda, Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš, Nuša Vrabl Ferenčič iz svetniške skupine 

Slovenska demokratska stranka, Andrej Čuš iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ in Franjo 

Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka. 

 

Alen Hliš iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejal, da v njihovi svetniški skupini ne bodo nasprotovali 

prodaji omenjene nepremičnine.  

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš je soglašal z mnenjem predhodnika. Opozoril je, da naj občinska 

uprava sledi predlogu Odbora za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo k gospodarnemu ravnanju 

z občinskim premoženjem. 
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Nuša Vrabl Ferenčič iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je soglašala z mnenjem svetnika 

Alena Iljevca. 

 

Andrej Čuš iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejal, da je občina v zadnjih dvajsetih 

letih precej slabo upravljala s svojim portfeljem premoženja.  

 

Franjo Rozman iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka je poudaril, da je Ptuj letos že izgubil 

nepremičnino, namenjeno športu. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 

občina 385 Podvinci parcela 92/94, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-2) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 397 Hajdina parceli 801/13 in 801/14 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska 

občina 397 Hajdina parceli 801/13 in 801/14, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1736/1 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 

občina 400 Ptuj parcela 1736/1, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-0, 

NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 701/3 z nepremičnino 

katastrska občina 400 Ptuj parcela 698/2   

 
Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o menjavi nepremičnine katastrska 

občina 400 Ptuj parcela 701/3 z nepremičnino katastrska občina 400 Ptuj parcela 698/2, v predloženem 

besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-0, 

NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj 

parcela 1699/4 ter kasnejše prodaje novonastale nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 

1699/8  

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu 

nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1699/4 ter kasnejše prodaje novonastale 

nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1699/8, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-0, 

NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj in 

v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Mag. Vlasta Stojak, svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala  

pobudo št. 317/10: 

V Zdravstvenem domu Ptuj še ni odstranjen šotor pred vhodom v stavbo, ki je služil namenu v času 

epidemije covida. Pri drugih zdravstvenih domovih tega več ne zasledimo, zato nas zanima, če so 

kakšne ovire, da se šotor ne odstrani. Vidno je, da ne služi več svojemu namenu in resno ogroža 

dostop starejšim bolnikom in invalidom. Šotor je namreč postavljen na dostavnem vozišču pred 

vhodom in onemogoča dostavo starejšim in gibalno oviranim. Sedaj se avtomobili ustavljajo na cesti 

pred šotorom, kar ovira promet in je nevarno za ljudi. Prav tako predstavlja nevarnost za ljudi in 

premoženje ob neurjih. Zanima nas, kdaj nameravate šotor odstraniti. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 

pobudo št. 318/10: 

Svetniška skupina podaja županji in občinski upravi sledečo pobudo in vprašanje. Prosimo, da se ju 

prouči in nanju odgovori. 

Za boljšo urejenost obeh pokopališč na Rogoznici se naj postavi primeren monitor z iskalnikom 

grobov. 

Utemeljitev: Število grobnih polj se predvsem na novejšem rogozniškem pokopališču povečuje in 

svojci, prijatelji znanci, … vedno težje najdejo grobno polje, ki ga želijo obiskati. K boljši, preglednejši 

in sodobnejši urejenosti pokopališč sodi tudi urejen digitalni kataster pokopališč. Iskanje grobov z 

»Iskalnikom za občane« številne občine že s pridom uporabljajo. K temu spada tudi posnetek z 

dronom, pozicije grobov, slike nagrobnikov… Takšna ureditev bi vsem bližnjim, ki želijo obiskati 

pokopane sorodnike, prijatelje in znance olajšala iskanje. 
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Vir: h ttps://www.iobcina.si/2021/10/11/ze-imate-urejen-digitalni-kataster-pokopalisc-2/ 

 

Nuša Vrabl Ferenčič, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala 

vprašanje št. 319/10: 

V kateri fazi je projekt izgradnje nove vodovodne cevi v Puhovem mostu - cevi, ki bo dovajala pitno 

vodo za levi breg Ptuja in naprej še ostalim občinam podravskega vodovodnega omrežja? Kdaj lahko 

pričakujemo konkretne korake pri izgradnji vodovodne cevi v Puhovem mostu? 

Utemeljitev: Nepričakovane količine padlega dežja so povzročile obsežne poplave v mesecu avgustu. 

Pred nekaj tedni so se zaradi visokega nivoja reke Drave vklopile sirene za splošno nevarnost Vsem 

je znano, da imamo dve vodovodni cevi, preko katerih se steka voda za potrebe občanov Ptuja in 

seveda tudi vseh drugih občin levega brega Drave vodovodnega omrežja, ki se napajajo iz glavnih 

vodnjakov v kraju Skorba občine Hajdina. Ena cev je v jedru starega obnovljenega mostu čez reko 

Dravo, druga cev pa je v Dravi in prihaja na obrežje nekje v Tratah, ki je zamuljena v nanošenem mulju 

obrežja Drave. Obe cevi sta v precej dotrajanem stanju in zato potencialno nevarni. Zadnje poplave 

oz. nivo narasle vode reke Drave so to nevarnost samo še izpostavile in nas hkrati opomnile, da za ta 

»problem« vodovodnega omrežja in s tem zagotovitve nemotene oskrbe s pitno vodo vseh občanov 

Ptuja in seveda tudi drugih uporabnikov vodovodnega omrežja celotnega Podravja ni ustrezno 

poskrbljeno. Nova vodovodna cev, ki bi dovajala vodo preko Drave bi naj potekala v jedru Puhovega 

mostu (tako je projektiran in grajen tudi sam Puhov most). 

 

Miha Damiš, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval 

vprašanje št. 320/10: Svetniško vprašanje v zvezi z izrabo sončne energije 

Podnebne spremembe so vidne na vsakem koraku, prilagajanje in zaščita našega planeta pa je nujna 

na vseh ravneh. Zato narašča pomen sončne energije zaradi njenih pozitivnih vplivov na okolje, 

trajnostno oskrbo z energijo ter izpolnjevanja ciljev pravičnega zelenega prehoda. Analiza Inštituta 

Jožef Stefan Mrl izpostavlja, da je postavitev sončnih elektrarn na strehe eden pomembnejših 

ukrepov glede podnebnih sprememb v urbanem okolju. Številne lokalne skupnosti, doma in v tujini, 

že izkoriščajo strehe javnih stavb za postavitev sončnih elektrarn kot potencial za blaženje podnebnih 

sprememb in prihranka pri stroških električne energije. Glede na naraščajoč pomen obnovljivih virov 

energije, me zato zanima, kakšni so načrti Mestne občine Ptuj glede izkoriščanja potenciala sončne 

energije? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 321/10: 

Ljudje se pritožujejo glede različne obravnave na Gajkah, več njih je poročalo, da so jim računali tudi 

za smeti, ki se zbirajo po mestu brezplačno oziroma, da so jim vzeli v brezplačno kvoto 0.5 m3 (pripelje 

prikolico, ki ima različne smeti, a sortirane, jo stehtajo z brezplačnimi vred in šele nato lahko občan 

odlaga, potem pa jo spet stehtajo prazno, kar pomeni, da v kvoto upoštevajo vse). Naprošam, da se 

to preveri in izda ustrezna navodila, prav tako predlagam, da se odlok spremeni v smeri, da se 

opredeli teža in ne volumen, ker je sedaj očiten razkorak med odlokom in prakso, ter da lahko občani 

odpeljejo smeti 2-4x letno brezplačno na Gajke, saj se je povečalo ilegalno sežiganje smeti na 

domačih dvoriščih, verjetno pa tudi ilegalno odlaganje smeti v naravi, na kar sem opozorila že ob 

sprejemanju veljavnega odloka.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

vprašanje št. 322/10: 

Ali imajo Javne službe Ptuj, d.o.o. urejeno posebej zbiranje in odlaganje odpadnega tekstila? Če ne, 

predlagam, da se to uredi, saj drugače verjetno tak tekstil pristane v meša ih smeteh, bi se pa ga dalo 

reciklirati. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

http://www.iobcina.si/2021/10/11/ze-imate-urejen-digitalni-kataster-pokopalisc-2/
https://www.podnebnapot2050.si/wp-content/uploads/2020/06/Deliverable_C_1_1-Part-5B-Potencial-son%C4%8Dnih-elektrarn-na-strehah-objektov-v-Sloveniji.pdf
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vprašanje št. 323/10: 

Kako so urejene različne naročnine (časopisi, spletne storitve,...) v MO Ptuj in njenih zavodih ter 

podjetjih, katerih ustanoviteljica je? Predvidevam, da ni pregleda nad tem in da vsak po svoje naroča, 

zato predlagam, da se opravi pregled in selekcionira, kaj je res potrebno in kaj ne, ter opravi skupno 

naročilo. Tam, kjer se zadeve podvajajo, pa racionalizira (namesto da vsaka pisarna zase naroči, 

naroči ena in si delijo uporabo). Racionalizacija bo potrebna tudi na manjših stroških in s skupnimi 

naročili se lahko veliko prihrani. Občina naj razmisli o centralni nabavni službi za potrošni material 

za vse zavode - na ta način bi dobili večji popust, hkrati pa nadzor nad porabo.  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 324/10: Deponija pod Puhovim mostom.  

Pred časom sem zastavila vprašanje glede tega, čigavo je zemljišče pod Puhovim mostom, saj nekdo 

ta prostor uporablja za odlagališče različnega materiala in zemlje. Rečeno je bilo, da sta lastnik 

zemljišča občina in država, ter da se bodo stvari umaknile, vendar se to še ni zgodilo. V primeru 

kakšne nujne sanacije mostu, bi bil namreč dostop otežen. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 325/10: 

Problematika brezdomnih živali - v praksi sodelovanje s pogodbenim zavetiščem Mali dom ne deluje, 

ker so neodzivni. Predlagam, da JSP in MOP dogovorijo sodelavo z najbližnjim zavetiščem v 

Mariboru. Hkrati me zanima, ali je občina seznanjena s peticijo občanov, ki zbirajo podpise, da se 

izgradi zavetišče za živali na Ptuju ter kakšne so možnosti, da bi se taka investicijami v prihodnosti 

izvedla.  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 326/10: 

Občan me je opozoril na neosvetljeno stopnico, ko prideš iz peš mosta proti Termam. Na tem mestu 

bi lahko kdo v temi zgrešil stopnico in padel, odgovorna bi bila občina. Predlagam ogled lokacije v 

temi in ureditev lokacije, da bo varna.  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 327/10: 

Parkirnine so predmet kritik veliko občanov, motijo jih predvsem neenaka pravila glede parkiranja na 

različnih parkiriščih. Zato predlagam, da se preuči možnost, da se poenoti čas in tarifo (modra cona 

je plačljiva do 16. ure, dočim parkirišča na rampo do 20. ure).  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 328/10: 

Po preplastitvi dela Ormoške ceste zastaja voda, zato je potrebno nasloviti zahtevo na vzdrževalca, 

da napako odpravi. Hkrati predlagam, da se preplasti tudi Ormoška od odcepa k Ranci do mosta pei 

Kolariču, saj je cesta tudi tam precej uničena. Prav tako je preplastitve potrebna na delu do križišča, 

saj je tisti del cestišča razbrazdan in posebej hrupen. 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 329/10: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, kakšen je terminski plan sanacije po poplavah in kakšne 

bodo prioritete v MO Ptuj za sanacijo nastale škode. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 330/10: 

Podajam pobudo, da se prouči prometna signalizacija v naselju Bratje Reš, saj občani opozarjajo, da 

bi bilo potrebno zarisati označbe STOP kot talne označbe, saj otroci bolj ali manj spregledajo 

prometne znake in se zapeljejo s kolesi v križišče brez, da bi pogledali, ali je to varno ali ne. 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 331/10: 

Podajam pobudo, da Podjetje za stanovanjske storitve Ptuj, d.o.o. poda jasno informacijo, zakaj PSS 

Ptuj, d.o.o. ne izvaja vzdrževalnih in investicijskih vlaganj v stanovanja v lasti Mestne občine Ptuj 

navkljub sredstvom, iz pobranih najemnin ne vlagajo v vzdrževanje oziroma le-to prelagajo v 

nedogled. Eden od lastnikov PSS Ptuj, d.o.o. po telefonu namerno zavaja najemnike občinskih 

stanovanj in prelaga odgovornost, da je vzdrževalna in investicijska dela odgovorna Mestna občina 

Ptuj. PSS Ptuj, d.o.o. naj nemudoma pristopi k vzdrževalnim delom in investicijskim vlaganji, saj v 

podrejen položaj spravlja najemnike občinskih stanovanj, ki morajo živeti v slabo vzdrževanih 

stanovanjih (menjava vhodnih vrat, oken....), kar po tem takem pomeni, da tudi slabo skrbijo za 

stanovanja v lasti MO Ptuj in bo potrebno krepko razmisliti, ali obstaja možnost za prekinitev pogodbe 

zaradi slabega gospodarjenja. Občinska stanovanja v starem mestnem jedru so v upravljanju PSS 

Ptuj, d.o.o. in so vsa v slabem stanju. Zakaj že? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 332/10: 

Podajam pobudo, da PSS Ptuj, d.o.o. strankam omogoči prijaznejši dostop do njihovih uradnih 

prostorov. PSS Ptuj, d.o.o. strankam onemogoča dostop, saj občanke in občani na sedež PSS zelo 

težko pridejo, saj so vrata zaklenjena, vstop pa je onemogočen, občani se prav tako pritožujejo, da 

so njihove uradne ure neživljenjske in zelo omejene. Odzivnost PSS Ptuj, d.o.o. pa je pod nivojem oz. 

nivojem, kot bi ga bilo za pričakovati. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 333/10: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj, d.d. poda informacijo, katera podjetja na območju MO 

Ptuj plačujejo vodo na podlagi merjenih količin in faktorja onesnaženosti. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 334/10: 

Predlagam, da se osnovnošolskim otrokom vrne pustna povorka na pustni torek dopoldan. 

Obrazložitev: na pustni torek je pouk v ptujskih osnovnih šolah organiziran drugače, je pustno 

obarvan. Učenci se namaskirajo in pridejo v šolo, da se pokažejo. V šolah organizirati skupno pustno 

rajanje je težko, saj je starostni razpon med učenci prevelik. Vseeno pa bi se radi učenci pokazali, 

kako so namaskirani, kakšne imajo kostume. Eni starši svoje otroke tudi profesionalno naličijo po 

obrazu. In to lahko pokažejo samo v razredu. Zakaj jim ne bi dali možnosti, da se pokažejo tudi po 

ulicah mesta, kjer bi jih videli tudi njihov stari starši, starši. Občino to ne bi stalo popolnoma nič, tudi 

organizacijsko ne bi bila občina s tem obremenjena, saj smo mi (učitelji) z njimi. Povorka, ki bi se 

lahko organizirala npr. pred Minoritskim samostanom in bi se potem učenci sprehodili mimo Mestne 

hiše do tržnice, kjer bi bila morda samo neka glasba, bi tudi v dopoldanskem času mesto napolnila 

ljudi, ne pa samo po 12. oz. po 13. uri, ko se začne »rajanje« za odrasle. Glede sodelovanja šol bi se 

šole same odločile, ali bodo sodelovale in tudi v kakšnem obsegu (morda zgolj razredna stopnja). To 

bi bila avtonomija šol. Povorka bi lahko bila npr. ob 10. uri, ko bi županja mimohod pozdravila pred 

Mestno hišo, in bi trajala največ eno uro (vse skupaj). To je sicer vse stvar dogovora. Glasba v mestu 

ta dan tako je in ne vem, zakaj se ne bi tudi za učence nekaj naredilo. Vzrok, da pa sem se odločila, 

da to napišem, je ta, da smo lani gostili učence 9. razreda iz Selnice ob Dravi, saj so želeli doživeti 

pustno rajanje na pustni torek na Ptuju, ker so se o tem seznanili, kaj se vse pri nas na ta dan dogaja. 

Ko sem kot razredničarka 9. razreda te učence sprejela, se nisem niti zavedala, da bo mesto ob 10. 

uri tako prazno. Le tu in tam se je oglasil kak kurent ali pa je pešačila kakšna maska. Še zdaleč pa ni 

bilo takšnega vzdušja, kot ga najdemo opisanega v medijih, na spletu itd. Lahko bi seveda dodali tudi 

kašne animacije, poslikave obraza (zgolj predlog). 
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Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

vprašanje št. 335/10: 

Kakšna je strategija Mestne občine Ptuj v zvezi z javnim zdravstvom? 

Obrazložitev: Zaprla se je diabetološka ambulanta dr. Simoničeve, njeno koncesijo je prevzel 

Zdravstveni dom Maribor. V okviru ZD Ptuj je trenutno zaposlena zgolj ena diabetologinja, in še ta za 

krajši delovni čas. V zadnjem obdobju je ZD Ptuj zapustilo 5 zobozdravnikov. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 336/10: 

Dogodki se naj med seboj ne mešajo. 

Obrazložitev: V okviru martinovanja se je odvila martinova prireditev, ki je bila dobro obiskana in 

dobro sprejeta s strani obiskovalcev. Prireditev se je zaključila ob cca. 21.uri, čez cca. 30 minut pa je 

sledila povorka krampusov po mestu. Gre za nepovezani prireditvi, katerih dogajanje »ne paše« 

skupaj in bi vsaka zase v mesto zagotovo privabili obiskovalce. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 337/10: 

MO Ptuj predlagam ureditev prometne signalizacije na Poljski cesti na Ptuju v skladu s pobudo dano 

s strani občank in občanov iz leta 2020. Postavitev talnih ovir z namenom umirjanja prometa bi 

bistveno pripomoglo k varnosti prometa, predvsem pešcev. Na MO Ptuj se obračam glede zadeve, ki 

jo je izpostavila skupina občank in občanov Mestne četrti Breg-Turnišče, ki živijo ob Poljski cesti. 

Želel bi poudariti, da Mestna občina Ptuj še ni v celoti upoštevala pobude, ki je bila naslovljena na 

občino že leta 2020 (v prilogi). Prometna signalizacija na Poljski cesti je pravilno določena. Vendar se 

ključna zahteva občank in občanov, ki se nanaša na postavitev talnih ovir za umirjanje prometa, ni 

izvedla. Takšna ukrepa bi izboljšala kakovost življenja stanovalcev in zagotovila večjo varnost vsem 

udeležencem prometa, zlasti pa najbolj ranljivim - pešcem. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 338/10: 

Kako se namerava vključevati obstoječe gostinske lokale na Mestnem trgu v času enkratnih 

dogodkov (npr. Ptujska pravljica, Kurentovanje, ipd.) v planirano dogajanje in gostinsko ponudbo? 

Kakšni so predvideni ukrepi, da se obstoječim ponudnikom gostinskih storitev zagotovi nemoteno in 

vključujoče delovanje? 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 339/10: 

Predlagamo ureditev dogovora in izvedbo namestitve svečematov na starem in novem ptujskem 

pokopališču. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 340/10: 

Predlagamo, da se enkratne zabavne, gostinske in druge prireditve (npr. Odprta kuhinja, ipd.) na Ptuju 

izvedbeno umešča na prostor tržnice, saj menimo, da moramo sistemsko nagovarjati rešitve v smeri 

večjega koriščenja novega prireditvenega prostora na Ptuju. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 341/10: 

Po zadnjih neurjih je poškodovanih in uničenih več dreves v Parku Turnišče. Predlagamo ureditev 

stanja in odvoz odpadlega vejevja. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 
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pobudo št. 342/10: 

Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe 2022 in plan gradnje za leto 2023 na plinski infrastrukturi 

je podano s strani podjetja Adriaplin d.o.o. Plinska infrastruktura je občinska oziroma državna last, 

podjetje, ki mu je podeljena koncesija za upravljanje prenosnega sistema pa ima obveznost in 

dolžnost zagotavljanja brezhibnega in varnega delovanja. V sklopu vzdrževanja je potrebno zaradi 

varnosti in življenjske dobe cevovoda, zagotoviti tudi stalno zaščito vkopanih jeklenih plinovodov 

pred korozijo. Iz podanega poročila ni razvidno ali se izvaja ustrezen monitoring nad zaščito, ter če 

ga izvaja usposobljeno certificirano podjetje. Zanima nas:  

- V katerem časovnem obdobju je bila izvedena mobilna kontrola tesnosti celotnega plinovodnega 

sistema po tlačnih stopnjah? 

- Kolikšna je dolžina vkopanih jeklenih plinovodov v ptujskem infrastrukturnem omrežju? 

- Ali je izvedena ustrezna katodna zaščita jeklenega dela plinovoda na mestni mreži Ptuj? 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 343/10: 

Podajam predlog brezplačnega koriščenja mesečnega parkiranja na območjih, kjer je mogoče 

koristiti mesečni pavšal za parkiranje, in sicer za brezposelne občane in upokojence z nizkimi 

pokojninami, s stalnim ali začasnim prebivališčem v Mestni občini Ptuj. Po trenutno veljavnem 

ceniku, znašajo mesečni pavšali za parkirana mesta v Mestni občini Ptuj med 15€ in 40€. Predlagamo, 

da se iz plačevanja izvzame brezposelne osebe, občane MO Ptuj in pa upokojence z nizkimi 

pokojninami – to je, vsaj, tiste, ki prejemajo pokojnine, nižje od praga tveganja revščine, pri čemer 

naj za to pristojne službe sproti posodabljajo seznam upravičencev, glede na trenutni (npr. polletno) 

izračun praga tveganja revščine. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

vprašanje št. 344/10: 

Koliko sredstev bo morala prispevati MO Ptuj za izvedbo postavitve in izpeljavo pošiljanja 

»Božičkovih pisem« v okviru »Božičkovega nabiralnika«? In dodatno vprašanje: zakaj se MO Ptuj ni 

sama lotila kakšnega socialno bolj uravnoteženega projekta obdarovanja otrok?  

Po zaenkrat dostopnih informacijah, pridobljenih na straneh ene od slovenskih občin, ki sodelujejo v 

projektu, je predviden strošek posamezne občine, ki se odloči za sodelovanje v projektu naslednji: 

- Koncept, izvedba in promocija: 1000 eur 

- Božičkov nabiralnik, žig, plakat (enkratni vložek za več let): 600 – 800 eur 

- Božičkova potrdila (glede na dejansko število) 1 eur / kos 

Zanima me, kolikšen je bil finančni vložek MO Ptuj, njegova upravičenost (glede na to, da bo 

nabiralnik stal na lokaciji zgolj od 1.12. do 13.12.).Dodatno bi izpostavila še upravičenost izpeljave 

projekta, glede na to, da ne zasleduje ciljev zagotavljanja družbene enakosti za otroke ptujske občine. 

Zakaj? Projekt deluje tako, da otrok (ali starš) napiše pismo, le-tega odda v ta nabiralnik, potem pa 

prejme na domači naslov potrdilo o prejemu pisma s strani »Božička«. 

Na samem pismu je zapisano:  

»Uradno potrdilo s Severnega pola« 

Tvoje darilo bomo zavili, ga s pentljo okrasili in ti ga dostavili natanko na Božič. To je takrat, ko bodo 

zvezde na nebu najmočneje žarele in še miške ponočevati ne bodo smele. 

Čarobno se zgodi, le če se v postelji hitro zaspi. 

Poskrbi, da se lahko ob prihodu okrepčamo, najraje imamo piškote in sveže korenje.« 

Samo besedilo pisma je sporno zato, ker otroku / naslovniku obljublja darilo. Kaj to pomeni za starša 

/ starše, ki si tega darila (ali celo več daril, v kolikor ima nekdo več otrok) ne morejo privoščiti?  

Onstran problematike neupoštevanja družbene neenakosti pri nas pa je še sporno podajanje osebnih 

podatkov zasebni zavarovalnici, dejstvo, da promotorka aktivnosti ponuja luksuzna potovanja za 

otroke in gre tako daleč, da organizira plačljivo (za 4-člansko družino stane 4-dnevno potovanje 

približno 4 tisoč evrov) potovanje na Finsko, kjer »oddajo Božičku pisma«. 
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Prosim tudi, da v argumentaciji ne navajate nevladnih organizacij, ki same poskrbijo za akcije 

obdarovanj otrok, saj je to izven domene vprašanja. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 345/10: 

Prošnja za dodatna pojasnila na svetniško vprašanje 309/9, podanega s strani Maše Goričan 

V sklopu podajanja vprašanj, predlogov in pobud na zadnji seji Mestnega sveta MO Ptuj je bil podan 

s strani MOP odgovor, v katerem je, med drugim, navedeno, da je za namene obveščanja o dogodkih 

v MO Ptuj ljudem na voljo tudi aplikacija Mladi na Ptuju. 

Če citiram: »V letu 2021 so mladi v sklopu participativnega proračuna izglasovali projekt »Mobilna 

aplikacija Mladi na Ptuju« z namenom informiranja mladih. Vzpostavili smo spletno stran, kjer je tudi 

dogodkovnik, povezava: https://www.mladinaptuju.si/, v trgovini z aplikacijami npr. GooglePlay je 

aplikacija »Mladi na Ptuju«. Ne zdi se smiselno, da bi novi informacijski kanal vzpostavljali še na 

spletni strani občine.« 

Po pregledu s strani večih morebitnih uporabnikov, se je ugotovilo, da aplikacije ni mogoče najti v 

AppStore-u (za uporabnike določenega sistema). Kadar pa je bila aplikacija naložena preko 

GooglePlay, je bilo samo nalaganje sicer uspešno, ampak se kljub uspešni registraciji, v aplikacijo ni 

bilo mogoče vpisati. Zato prosim za pojasnilo v zvezi z naslednjim: 

- Kdo je skrbnik upravljanja z mobilno aplikacijo? (skrbi za njeno delovanje): 

- Kdo nadzira porabo sredstev in upravičenost do porabe sredstev (glede na to, da aplikacija ne 

deluje, bi bilo potrebno upravičenca klicati k odgovornosti)? 

Tovrstne napake posledično mečejo slabo luč na izvajanje izglasovanih projektov participativnega 

proračuna in bi, glede na krhkost ohranjanja participativnega proračuna, temu lahko posvetili večjo 

pozornost. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 346/10: Prošnja za dodatno razlago svetniške pobude 286/8 

Prosim za dodatno razlago svetniške pobude 268/8, podane 16.10.2023. Posebej v zvezi s spodnjim 

(podčrtanim). 

Našteti predlogi se lahko oblikujejo tudi v obliki popustov glede na redno oblikovano ceno. Prav tako 

menimo, da se s tem ne zasleduje aktualne Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2021-2025 in sicer, 

vsaj v točki 3.6 Kultura, ustvarjalnost, dediščina in mediji. Med ukrepi lahko zasledimo: 

-        zagotoviti pogoje za krepitev participacije mladih v kulturi in za večjo dostopnost aktivnega 

kulturnega udejstvovanja za mlade. 

-        finančne spodbude za participacijo mladih v kulturi. 

-        spodbujati prostovoljno delo na področju kulture. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 347/10: 

Podajam predlog, da Mestna občina Ptuj pripravi in objavi razpis za poslikavo zunanjih nekovinskih 

delov MKC Stara steklarska z grafiti.  

Podajam zgoraj omenjeni predlog z namenom, da se po eni strani razbije aktualno monotonost 

zunanjosti MKC Stara steklarska, ki ne daje videza Mladinsko-kulturnega centra, po drugi strani pa 

da se ponudi mladim grafitarjem prostor, kjer se lahko prosto izrazijo skozi grafite. Predlagam, da je 

razpis primarno odprt za mlade grafitarje, oziroma, do 29. leta starosti. Izbor pa naj opravi strokovna 

komisija, v kateri bi sodelovali mladi in pa umetniki. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 348/10: 

Podajam predlog, da se izpred MKC Stara steklarska umakne projektne table. 
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Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 349/10: 

Podajam predlog, da se preneha z uporabo klasičnih puhalnikov listja na območju MO Ptuj in se 

preide na električne puhalnike. Podajam predlog, da se v bodoče več ne uporablja motornih 

puhalnikov listja na območju MO Ptuj. V kolikor v argument vključimo okoljski vidik, moram na eni 

strani omeniti same izpušne pline, ki jih klasični motor na fosilno gorivo proizvaja, na drugi strani pa 

delce, ki jih z močnim izpihom aparat požene v ozračje, kot so razni pesticidi, herbicidi, morebitne 

težke kovine, preostale potencialno škodljive delce, … Dodatni argument pa gre še v smeri zvočnega 

onesnaževanja. Izrazit zvok, ki ga povzročajo klasični puhalniki lista, namreč, lahko delavcu povzroči 

na dolgi rok težave s sluhom, pri živalih pa lahko otežimo življenje predvsem, npr., tistim vrstam, ki 

se sporazumevajo z zvokom. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 350/10: 

Podajam predlog, da se v Odloku o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade 

družine v Mestni občini Ptuj  

Predlagam, da se v Odloku o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 

MO Ptuj razširi pojmovanje »mladih« in se namesto mladih, razširi subvencioniranje na vse, ki bodo 

prvikrat gradili. Glede na to, da se mladi in mladi odrasli zmeraj kasneje, če sploh, odločajo za gradnjo 

lastne nepremičnine, menim, da je predlog več kot upravičen. S tem bi vsaj MO Ptuj lahko preko njej 

dostopnih mehanizmov pomagala tistim, ki bodo prvikrat gradili, ne glede na to, če gre za osebo do 

35. leta starosti ali ne. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je na seji ustno podala  

vprašanje št. 351/10: 

Javni zavodi se morajo do naslednjega tedna prijaviti na shemo javnih del, zato me zanima, glede na 

to, da smo mestni svetniki prejeli prošnjo vsaj ene od osnovnih šol v ptujskem šolskem okrožju, če 

je kakšno zagotovilo s strani občine, še preden se zaključi javna razprava, če se lahko računa na to? 

 

10. Informacije 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila s spodaj navedenimi informacijami: 

 

a) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2022 in plan gradnje za leto 2023 (Adriaplin d.o.o.) 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se seznanila s 

Poročilom o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2022 in planom gradnje za leto 2023 (Adriaplin d.o.o.). 

 

b) Poročilo o izvajanju koncesije obvezne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalnih odpadnih vod v Mestni občini Ptuj v letu 2022 (Komunalno podjetje Ptuj d.d.) 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se seznanila s 

Poročilom o izvajanju koncesije obvezne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalnih 

odpadnih vod v Mestni občini Ptuj v letu 2022 (Komunalno podjetje Ptuj d.d.). 

 

c) Poročilo o izvajanju izbirne lokalne gospodarske javne službe upravljanja s pristanišči oziroma 

vstopno izstopnimi mesti na reki Dravi in Ptujskem jezeru (Komunalno podjetje Ptuj d.d.) 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se seznanila s 

Poročilom o izvajanju izbirne lokalne gospodarske javne službe upravljanja s pristanišči oziroma vstopno 

izstopnimi mesti na reki Dravi in Ptujskem jezeru (Komunalno podjetje Ptuj d.d.). 

 

d) Poročilo o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar – 

september 2023 
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta se seznanila s 

Poročilom o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar – september 

2023 

 

e) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora Pregled projekta 

Rekonstrukcija ostrešja Osnovne šole Olge Meglič 

 

Ostale informacije: 

- otvoritev razstave Lepotica ob Dravi učenk OŠ Mladika bo potekala v ponedeljek, 27. 11. 2023 ob 14. uri v 

Galeriji Magistrat v mestni hiši; 

- otvoritev Ptujske pravljice 2023 bo potekala v petek, 1. 12. 2023 ob 17.45 uri ter praznični prižig lučk ob 18. 

uri na Mestnem trgu, prav tako bo v decembrskem času potekal pester program na praznični mestni tržnici 

(drsališče, vrtiljak…); 

- avtorski projekt Čaralice Zvezdane Novaković – ZveN bo potekal v soboto, 2. 12. 2023 ob 20. uri v Stari 

steklarski; 

- odprtje enote Doma upokojencev Ptuj v Žabjaku bo potekalo v petek, 15. 12. 2023 ob 13.45 uri. 

 

Ker je bil dnevni red 9. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.22 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Lidija Hajdinjak županja 

 

 

 


